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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 5. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. listopada 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„U tijeku je izgradnja kanalizacije na potezu od Krvova place pa do kraja zaseoka Dragari i 

Floki u Marciljanima. Hoće li se dopuniti ovaj ekološki i infrastrukturno vrijedan projekt na način 

da se što prije izgrade i daljnji odvojci Floki-Tomažići te Dragari-Faraguni/Blaškovići, a koji su 

ostali malo izvan obuhvata ovih radova? Ujedno napominjem da su cijeli Marciljani u 3. i 4. 

vodozaštitnoj zoni te ja itekako opravdano nastaviti s izgradnjom prema tim krajnjim 

zaseocima, kao i na potezu Juraji-Bohki. 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao direktor TD Vodovod d.o.o. Labin, Alen Golja: 
„Projekt na području Vineža odnosno Marciljani težak je sveukupno 7.500.000 kuna. IVS, kao 
poduzeće zaduženo za izgradnju malih uređaja i manjih sustava započeo je svoju investiciju 
koja se financira sredstvima Europske unije. Ukupna vrijednost tog dijela je 4.800.000 kuna. 
Vodovod se nadovezao na tu investiciju i izrađuje kolektorsku mrežu u dužini od 2 470 metara, 
od Kolcić brega do Marciljani, i na taj način će se tu priključiti dodatnih 60 priključaka odnosno 
domaćinstva, a cijeli sustav će biti 3500 metara. U sklopu te investicije Grad Labin izrađuje 
nogostup u dužini od 850 metara tako da će jedan dio Labina biti povezan i prometno, 
infrastrukturno ali i putem kanalizacijske mreže, a Vodovod isto tako postavlja novu vodovodnu 
mrežu. Vezano uz postavljeno pitanje za odvojak zaseoka Floki-Tomažići, prema riječima IVS-
a tu je izrađena projektna dokumentacija. Vodovod Labin je dao suglasnost da se priključi na 
postojeći sustav odvodnje i nadamo se, za nekih godinu i pol da će se početi raditi ta dionica. 
Ova ostala naselja nisu u tom dijelu projekta. Moramo napomenuti da je prihvatljivo ulaganje 
u infrastrukturu odvodnje oko 42.500 kuna po članu domaćinstva. Znamo da su sada zbog 
trena ti troškovi dosta visoki međutim nadamo se da će u narednom periodu i ti dijelovi naselja 
biti uključeni u sustav odvodnje. Ono što moramo paziti je održivost sustava, a to će se sigurno 
reflektirati kod donošenja odluke o definiranju broja javnih isporučitelja koje moraju poslovati 
po načelima ekonomske održivosti. IVS u narednom periodu isto tako planira izgradnju sustava 
u naselju Veli Golji, Zartinj i Stepčići. Nadam se da će dosta brzo biti gotovi i drugi projekti, da 
će pokazati studiji da je to isplativo u suprotnom će ti građani morati ostati na septičkim 
jamama. I to je nešto prihvatljivo međutim moraju se zadovoljiti svi oni parametri, uvjeti za 
takve sustave“. 
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